基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告(第20/21-022號)

提前接種「20/21第一劑季節性流感疫苗」事宜

敬啟者:

本校原定 2020 年 12 月 7 日接種「20/21 第一劑季節性流感疫苗」,因應教育局宣布延長暫停面授課,經與香港傳染病預防動力商討後提前於 2020 年 12 月 2 日(星期三)派員到校為幼兒提供第一劑季節性流感疫苗接種服務,請家長<u>自行</u>帶幼兒回校進行接種。現通知參與計劃之家長的相關安排,凡**已簽署同意**流感疫苗接種計劃之學生,請 貴家長注意以下事項:

1. 為免人流聚集,請家長依下列時間親身或委託家屬(成年人)帶同 貴子女回校進行 疫苗接種

高 班(K3):上午 9:30 - 上午 10:00 低 班(K2):上午 10:00 - 上午 10:30 幼 班(K1):上午 10:30 - 上午 11:30 幼小班(N): 上午 11:30 - 中午 12:00

- 2. 如在 2020 年 9 月 1 日後已接種 2020/21 年度流感疫苗,請於 1/12 前告知學校
- 3. 請於接種當日攜帶季節性流感疫苗接種卡(如有)
- 4. 請提醒 貴子女接種當天早上要進食早餐
- 5. 請安排 貴子女穿著方便外露手臂的衣服,以便接種注射式疫苗
- 6. 接種當天如幼兒身體不適,不可接種,會安排於第二劑接種日注射疫苗
- 7. 因接種兩劑疫苗最少相隔 4 星期,故<u>第二劑季節性流感疫苗接種</u>日期將更改至 2021 年 1 月 15 日(星期五),敬請留意。
- 8. 貴家長如有任何查詢,請致電 2471 6461 與彭淑英主任聯絡。

此致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校

A CONTRACTOR OF THE PARTY OF TH

校長:

4 10 10

朱逢招

November 24, 2020

Advance vaccination of "20 / 21 first dose of seasonal influenza vaccine"

Dear Parents,

The school was originally scheduled to receive the first dose of seasonal influenza vaccine on December 7, 2020. In response to the announcement of the Education Bureau to extend the suspension of face-to-face teaching, the school will send staff to the school on December 2, 2020 (Wednesday) to provide the first dose of seasonal influenza vaccine for children. Parents are requested to bring their children back to school for vaccination. Parents who have signed the influenza vaccination plan are advised to pay attention to the following matters:

1. In order to avoid crowd gathering, parents are requested to bring your children back to school for vaccination in person or by their entrusted family members (adults) at the following time

(K3): 9:30 am - 10:00 am

(K2): 10:00 am - 10:30 am

(K1): 10:30 am - 11:30 am

(N): 11:30 am - 12:00 pm

- 2.Please inform the school of influenza vaccination before December 1, 2020
- 3. Please bring seasonal influenza vaccination card (if any) on the day of vaccination
- 4. Please remind your children to have breakfast on the morning of vaccination
- 5. Please arrange your children to wear clothes that are easy to expose their arms for vaccination
- 6. If the child is not fit on the day of vaccination and cannot be vaccinated, vaccination will be arranged on the second vaccination day
- 7. As there is a minimum of 4 weeks between the two doses, the date of the second dose of seasonal influenza vaccine will be changed to Friday, January 15, 2021.
- 8. If you have any questions, please contact Ms. Pang at 2471 6461. Thank you for your cooperation.

Yours sincerely,

Chu Fung Chiu

The Principal